



## Moganshan Indigo Resort

Moganshan, China

莫干山英迪格度假酒店

莫干山，中国

### Type of Program

Hospitality / 酒店度假

### Size

30,332 SQM / 平米

The site is characterized by a steep rolling landscape of valleys and hillsides. All the 84 villas and supporting facilities - reception center, church, clubhouse & restaurants, pools, and Lying activity center, are situated and organized along an east-west axis, which provides the best view to the south mountain. Villas have total 6 different room types, ranging in size from 50 to 132 square meters. All the units are oriented with different angles to remain privacy from each other. Compared with those traditional existing villas, this development is committed to the contrast between architecture and environment by using clean and modern design elements.

项目基地位于莫干山陡峭的山谷和山坡上。共有84栋别墅及相应的配套设施——接待中心、教堂、俱乐部、餐厅、泳池、和绿盈活动中心。所有建筑按照东西向轴线，整齐地分布排列，提供了眺望南部山峰的最佳视野方位。别墅共有6种不同格局的房型，面积从50平米到132平米不等。所有房间的朝向按不同的角度设置，确保各自的私密性。和那些现有的传统风格别墅相比，本项目采用了简洁现代的设计元素，营造建筑与周边环境之间的视觉冲击力。







